

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES Date: 30-03-2021 11:59:40 AM Subject: Other Material Information  JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES announces the occurrence of the following material event:  Material Event	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردن ديكابولس للأملاك التاريخ: 30-30-2011 11:59:40 محلومات الجوهرية الأخرى المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الأردن ديكابولس للأملاك عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
	المستحدد المبوسري
Date of event: 28-03-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 28-03-2021
Other	أخرى
With reference to the Preliminary results of the company, which was previously disclosed, and after the revaluation of the properties of Ahyaa Amman for Real Estate Rehabilitation and Development Company (a subsidiary owned by 62.9%), as per the request of the auditors, the Board of Directors of the Jordan Decapolis Properties Co. decided in its meeting on 3/28/2021 to approve the registration of Provision for a decline in real estate investments of JOD 641,121 in the consolidated financial statements of the company due to the decrease in the market value of the real estate of Ahyaa Amman Company, which resulted in additional losses compared to the preliminary results.	بالإشارة الى البيانات الاولية للشركة والتي تم الافصاح عنها سابقا وبعد اعادة تقييم عقارات شركة احياء عمان لتاميل وتطوير العقار (شركة تابعة مملوكة بنسبة 2.9%) بناء على طلب مدققي الحسابات قرر مجلس ادارة شركة الاردن ديكابولس للاملاك باجتماعه بتاريخ 2021/3/28 الموافقة على تسجيل مخصص تدني استثمارات عقارية بقيمة 141,121 دينار في البيانات الموحدة للشركة بسبب التدني في القيمة السوقية لعقارات شركة احياء عمان لتأميل وتطوير العقار مما نتج عنه زيادة في الخسائر عن البيانات الاولية .
Please accept our sincere thanks and appreciation.  Name: Lana Marwan Al Qabbani	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Lana Marwan Al Qabbani



Position: Chief Accountant المنصب: رئيس الحسابات